
Initiatieven ter verbetering 

Om deze uitdagingen aan te pakken, zijn er al verschillende Initiatieven gestart. Zo wordt 

er gewerkt aan het terugdringen van de verloedering van de Beekstraat, het verbeteren 

van het winkelaanbod rondom de Bleekplaats en het betrekken van burgers bij het 

nadenken over de toekomst van de dorpskern. Verder worden de huurwoningen In 

Schinveld grootschalig verduurzaamd. Daarnaast wordt er onderzoek gedaan naar de 

herbestemming van het voormalige gemeentehuis, de opwaardering van de openbare 

ruimte, de realisatie van een gemeenschapsvoorziening en de versterking van de 

recreatie-as langs de Rode beek. 

Samenwerking 

De intentieovereenkomst heeft als doel om al deze Initiatieven samen te brengen en een 

gezamenlijke gebiedsvisie met een uitvoeringsplan op te stellen. Hierbij werken de 

gemeente Beekdaelen, woningcorporaties Weller en VanHier Wonen, Stadsregio Parkstad 

Limburg en andere belanghebbenden Intensief samen. De gebruikers van de dorpskern, 

waaronder bewoners, ondernemers, zorgaanbieders en culturele Instellingen, worden 

nauw betrokken bij het proces. Wethouder Henk Rijnders: "Ik wil vooral het belang van 

deze samenwerking benadrukken en ik kijk uit naar de totstandkoming van de 

gebiedsvisie. Met een gezamenlijke inzet en betrokkenheid willen wij de dorpskern van 

Schinveld een nieuwe impuls geven en de kwaliteit van de gemeente verder versterken.” 

De gebiedsvisie voor Schinveld dient de komende vijf jaar als basis voor afspraken tussen 

alle betrokken partijen. Hiermee wordt beoogd om de leefbaarheid, veiligheid en 

duurzaamheid van de dorpskern op een integrale en domein overstijgende manier te 

verbeteren. 

 
Van links naar rechts: Barry Braeken (bestuurder Weller Wonen), Marcel Meulen( lnterim 

bestuurder VanHier Wonen), wethouder Henk Reijnders (gemeente Beekdaelen) en 

Richard de Boer (voorzitter Stadsregio Parkstad) ondertekenen de intentieovereenkomst 

Schinveld. 



Verkeersveiligheid basisschool Hulsberg 

 
Op de foto van links naar rechts: juffrouw Maud, omgevingsmanager Monique Outjers, 

wethouder Hermans, de kinderen, bewonersafvaardiging Schoolstraat-Klimmenerweg  

Karin Clement en Jordy van Belkom (Den Oude Herberg). 

Wethouder Hermans heeft de leerlingenraad van de basisschool Hulsberg bedankt voor 

hun bijdrage om de veiligheid rondom de school te verbeteren. Lou van Loo, Shaam al 

Butros, Jip van Bogaert, Lieke van Dijk, lvy Paulissen, Cas Kentgens, Bo Royen en Teun 

Booten hebben tekeningen gemaakt over wat zij belangrijk en veilig vonden rondom de 

school. Zij hebben uit handen van wethouder Hermans een toegangsbewijs voor de 

GaiaZOO ontvangen. 

Een afvaardiging van bewoners en ondernemers hebben de gemeente benaderd om de 

verkeersveiligheid van de Schoolstraat-Klimmenerweg te verbeteren. In een goede 

samenwerking is een verbeterplan opgesteld waarbij de leerlingenraad ideeën heeft 

uitgetekend voor de schoolomgeving. De gemeente gaat de wegen afwaarderen naar 30 

km/u binnen de bebouwde kom en 60 km/u buiten de bebouwde kom. 

Het voorstel van de kinderen om de bestaande voetgangersoversteek van 

regenboogkleuren te voorzien en om de entree van de Panhuisweg af te sluiten wordt 

uitgevoerd. De werkzaamheden worden nu eerst voorbereid en aanbesteed. Als de 

aannemer en de planning bekend zijn worden de bewoners geïnformeerd. 



Onderstaand een afbeelding van het originele communicatiebericht van de school 
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